
Čiré zoufalství! V ordinacích končí lidé s
následky po covid vakcínách, které systém
ignoruje (VIDEO)
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SVĚT: Hon na čarodějnice a pošlapání diskuse za covidismu nese své následky. Mnoho lidí
má po covid „očkování“ zdravotní problémy, které zasahují různé systémy v těle. Nechtění
pacienti, o které nemá nikdo zájem, a vlastně se ani tak nějak neví, co s nimi. Rozhovor s
lékařkou, u níž v ordinaci končí lidé s poškozením po „vakcínách“ proti covidu, které
systém ignoruje. Ministerstvo zdravotnictví se tváří, jako by neexistovali.

„Je to opravdu někdy čiré zoufalství, protože nevím, jak těm lidem pomoci,“ říká v rozhovoru
kardioložka Jana Gandalovičová, v jejíž ordinaci končí mnoho lidí, u nichž se po „tečce“ projevily
zdravotní následky zasahující různé systémy v těle. Těmto lidem není schopen pomoci žádný
specialista, běhají od lékaře k lékaři, včetně psychiatrie, a jelikož jim zdravotní stav znemožňuje
pracovat, končí na sociálních dávkách. Lékaři, kteří se snaží pro tyto lidi najít řešení, jsou již z
množství pacientů a neveselé prognózy vyčerpaní.

Lékaři, kteří se snaží pro tyto lidi najít řešení, jsou již z množství pacientů a neveselé prognózy
vyčerpaní. České ministerstvo zdravotnictví se navzdory rostoucímu množství důkazů a studií o tom,
že zdaleka ne pro každého dopadla „tečka za covidem“ dobře, tváří jako by žádné následky
neexistovaly, a ministr dokonce propaguje souběžné očkování proti dvěma nemocem zároveň.

„Potřebujeme, aby vzniklo nějaké centrum, kam by mohli tito pacienti s těžkými následky docházet,
kde bychom je mohli multioborově zkoumat a snad nacházet východiska pro zlepšení jejich stavu,“
konstatuje Jana Gandalovičová, která si je zároveň vědoma toho, že tečkovací mašinérie stále jede a
pohnout se vpřed bude náročné. Vyzývá tedy své kolegy lékaře, ať se alespoň co nejvíce propojují a
vyměňují si informace, klidně neveřejně a anonymně. „Pro nás lékaře je přeci normální chtít
pacientovi pomoci a to, co se tu v posledních letech dělo, není medicína v tom smyslu, jak by se měla
dělat,“ komentuje.

Odkud se berou chuchvalce proteinových sraženin v tělech zemřelých?

Patologové a balzamovači mají problémy s výplachy těl zemřelých od krve, protože tepny a cévy jsou
ucpány děsivými proteinovými sraženinami jako z hororu! Děje se to poslední 3 roky od chvíle, co se
začalo očkovat mRNA vakcínami se spike proteiny. V pořadu Dr. Johna Campbella to odhalil
matematik a analytik Tom Haviland.

Podívejte se, co nachází patologové v tělech zemřelých na syndrom náhlé smrti SDS. Patologové
vytahují z cév a tepen obrovské chuchvalce proteinových sraženin, které vznikají chybným
překladem mRNA a zřejmě i poškozením cévních výstelek kvůli spike proteinům z vakcín. Video, ze
kterého budete zvracet.

V tělech zemřelých lidí, kteří zemřeli na SDS, začaly totiž pohřební služby v USA a po celém světě v
posledních 3 letech nacházet něco neuvěřitelného. Jedná se o proteinové sraženiny, dlouhé elastické
sraženiny, které ucpávají nejen žíly a cévy, ale dokonce i hlavní tepny. Nikdy předtím patologové a
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pohřební balzamovači, kteří připravují těla k pohřbům a vyplachují z těl krev, aby těla byla
zachována do pohřbu bez biologických změn, něco podobného neviděli. V krevním oběhu jsou
několik centimetrů dlouhé tkáně, které ucpávají průtok krve v cévách a s největší pravděpodobností
jde o příčinu úmrtí těchto osob.

V rozhovoru Dr. Johna Campbella s majorem Tomem Havilandem zazněly dvě možné příčiny, proč se
tohle očkovaným lidem děje. Podle první teorie jde o chybnou transkripci mRNA šablony z vakcíny,
kdy 90% času ribozomy překládají šablonu korektně a vyrábějí spike proteiny, ale v 10% případů tyto
mRNA šablony vygenerují aberantní, čili nesmyslné řetězce proteinů, prostě chuchvalce, které
ucpávají cévy a dokonce i tepny! Tom Haviland se odkázal na nedávnou studii z Cambridge,
která odhalila, že cca. v 10% případů šablony mRNA začnou vyrábět nesmyslné aberantní
chuchvalce proteinů! Druhou teorií, která přímo souvisí s mRNA vakcínami, je podezření, že
vytvořené spike proteiny, které jsou vyrobeny podle mRNA šablon, jako vedlejší jev útočí na výstelky
cév a tepen.

Vnitřní strana těchto cév a artérií je vystlána buněčnou tkání, která se v důsledku útoku spike
proteinů odloupne, resp. odtrhne od stěny cévy či tepny a stane se z ní chuchvalec, který cévu ucpe.
V obou případech se tedy uvažuje, že jde o přímou souvislost s mRNA vakcínami a jejich proliferací
mezi populaci. Tyto vakcíny, které nebyly testovány povinných 10 let, přičemž v případě vakcín nové
technologie (jako je mRNA) je v USA lhůta dokonce 15 let, tak zřejmě mají na některé osoby děsivý
účinek a dopad. Navíc se dá očekávat, že projevy proteinových sraženin se budou kumulovat s věkem
člověka a s počtem boosterů. Čím více boosterů, tím větší pravděpodobnost vzniku aberantních
proteinových sraženin.

70% dotázaných balzamovačů potvrdilo, že v roce 2023 nacházeli v tělech
podivné sraženiny.

V nedávném průzkumu 269 balzamovačů ve čtyřech zemích a na třech kontinentech jich více než
70% uvedlo, že v roce 2023 nalezli podivné vláknité bílé krevní sraženiny ve významném procentu
mrtvol – sraženiny, které před pandemií nenacházeli.

O podivných sraženinách, jaké v minulosti nebyly běžně v tělech nalézány, se hovoří již nějakou
dobu. Nejprve se svým objevem vystoupila jen malá hrstka odvážných balzamovačů, nicméně nyní se
řady těch, kteří podobné nálezy potvrzují, výrazně rozšiřuje.

V rozsáhlejším průzkumu mezi balzamovači ve 4 různých zemích se nyní ukázalo, že takových
balzamovačů je dokonce většina.

„Za mých prvních 20 let zkušeností jsem nikdy neviděl sraženiny jako tyto. A vidíme je
jak v tepnách, tak v žilách.“

Podobný průzkum provedený na konci roku 2022 odhalil, že 66% balzamovačů začalo
nacházet neobvyklé sraženiny v polovině roku 2021, což naznačuje časovou souvislost se zavedením
vakcín proti COVID-19, které začalo dříve v tomto roce.

Tvůrce průzkumů, bývalý major letectva Thomas Haviland, v exkluzivním rozhovoru pro  The
Defender řekl, že projekt vymyslel poté, co zhlédl dokument „Died Suddenly“, kde balzamovači
hlásili pozorování bezprecedentních vláknitých útvarů ucpávajících tepny.

 

https://expose-news.com/2024/01/31/the-plot-thickens-as-comeuppance-looms-for-the-unhinged-zealots-of-the-vax-brigade/
https://totalityofevidence.com/embalmers-are-finding-unusual-blood-clots/
https://childrenshealthdefense.org/defender/
https://childrenshealthdefense.org/defender/


ZDROJ: YouTube Svedomi Naroda / The Expose / nespokojenyCz / Rumble


